
幼稚園教育計劃
中華文化校本學習活動

展示表格

小牛頓中英文幼稚園

學校名稱

2024-2025 K3

學年 年級

活動名稱

設計活動---中國藝術展覽

活動目標

 認識中國傳統藝術品

 認識中國傳統藝術表演

 提升幼兒對中國傳統藝術品的了解

 培養欣賞別人表演的態度

活動簡介

老師以主題網和不同中國傳統的藝術品作引入向幼兒介紹中國的文化，繼而引導幼兒共同搜集

有關資料，並請幼兒回校作分享；老師統整後與幼兒發展有關「設計活動-中國藝術展覽」，按

他們的興趣發展相關活動，完成後邀請家長參與成果展，並向家長宣揚中國文化。

活動記錄（例如︰兒童作品 /活動的照片 /影音）



幼稚園教育計劃
中華文化校本學習活動

展示表格

Little Newton Anglo-Chinese Kindergarten

School Name

2024-2025 K3

Year Grade

Event Name

Project Approach --- Chinese Art Exhibition

Activity Goal
 Understanding traditional Chinese artworks
 Understanding traditional Chinese performing arts
 Enhancing children's understanding of traditional Chinese artworks
 Cultivating an appreciation for others' performances

Activity Introduction
The teacher introduces Chinese culture to children through a thematic web and various
traditional Chinese artworks. This approach encourages the children to collaboratively gather
relevant information and share their findings at school. After synthesizing the information, the
teacher collaborates with the children to develop a "Project Approach - Chinese Art
Exhibition," creating activities based on their interests. Upon completion, parents are invited to
participate in the exhibition, fostering an appreciation of Chinese culture among families.

Activity Records (Photos/Videos of Children's Works/Events)


